
Title (en)
Process and machine for continuously casting steel.

Title (de)
Verfahren und Anlage zum Stranggiessen von Stahl.

Title (fr)
Procédé et installation de coulée continue d'acier.

Publication
EP 0329639 A1 19890823 (DE)

Application
EP 89890028 A 19890130

Priority
AT 19388 A 19880201

Abstract (en)
In a method for continuously casting steel, molten metal is poured vertically into moulds to form a strand with an elongate cross-sectional shape
and allowed to solidify during its passage through the mould. <??>In order to be able to produce a thin strand in an efficient manner, the strand (S2)
is first of all cooled, the cross-section remaining the same, until a solid shell (S4), thoroughly solidified especially in the regions (S3) of the narrow
sides, has formed, whereupon the strand (S5) is progressively deformed and compressed during further cooling and solidification, to form a flat
preliminary strip. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem Verfahren zum Stranggießen von Stahl wird Schmelze vertikal in Kokillen zu einem Strang mit länglicher Querschnittsform vergossen und
während des Kokillendurchganges erstarren gelassen. Um auf rationelle Weise einen Strang geringer Dicke herstellen zu können, wird der Strang
(S2) zuerst bei gleichbleibendem Querschnitt abgekühlt, bis eine feste, insbesondere in den Schmalseitenbereichen (S3) durcherstarrte Schale
(S4) ausgebildet ist, worauf der Strang (S5) während der weiteren Abkühlung und Erstarrung fortschreitend zu einem flachen Vorband verformt und
zusammengepreßt wird.
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